
Dendermonde fi etsstad 
18,5 kilometer nieuwe en vernieuwde � etspaden. 5 kilometer � etssuggestiestroken. 
3,15 kilometer � etsstraten en -zones. 2,6 kilometer jaagpad. Het stadsbestuur zet 
van bij het begin van de legislatuur extra in op � ets- en verkeersveiligheid. 

Investeringen
“Onze schoolomgevingen genieten onze prioriteit inzake veiligheid. Er werden 
schoolstraten ingevoerd en via gerichte maatregelen verbeterden we in diverse 
deelgemeenten de schoolroutes”, zegt schepen van Mobiliteit Marius Meremans. 
De leefbaarheid werd aangepakt door de invoering van zone 30, knips, éénrich-
tingsstraten ofwoonerven. Er werd ook een mooi stuk fietssnelweg aangelegd in 
Oudegem - Sint-Gillis met steun van stad en provincie.

Zwarte punten
Het zwarte kruispunt De Bruynlaan - Noordlaan werd aangepakt, en ook al ver-
liezen we nu tijd door een juridische procedure, de stad en de Vlaamse overheid 
staan klaar om de werken aan de Mechelse Poort te laten aanvatten. In de huidige 
legislatuur werd het fietsen richting Hamme sterk verbeterd en de fietspaden te 
Schoonaarde werden aangepakt. 

“Er is sinds ons aantreden in 2019 nog nooit zoveel geïnvesteerd in 
betere fi etsinfrastructuur. Het werk is nog niet af, meer maatregelen 
volgen nog”, besluiten Meremans en gemeenteraadsleden Bart Claes 
en patrick Van Campenhout. 

Inspirerend 2023!

Beste Dendermondenaar

Ik wens u een gelukkig, gezond, 
inspirerend en succesvol jaar. Ik wens 
u ook een jaar vol ambitie en goesting 
om verder mee werk te maken van de 
verandering in onze stad. We benoemen 
de problemen en we pakken ze samen 
aan. Leg ons uw ideeën, voorstellen 
en suggesties voor en bouw samen 
met ons aan het Dendermonde van 
morgen. 

Ik wens onze stad de realisatie van 
enkele belangrijke projecten toe, 
ondanks de stevige besparingen die 
we met het stadsbestuur doorvoerden. 
We kozen ervoor om samen met onze 
coalitiepartner de lopende grote 
realisaties verder uit te voeren. 

De weg van verandering wordt verder 
gezet. We werken verder aan de 
realisatie van de woonzorgcirkel in 
Baasrode en aan een nieuw 
dienstencentrum in Oudegem. 
De heraanleg van de Oude Vest is 
veruit het grootste dossier. En met de 
mooie restauratie van het Huis Van 
Winckel geven we de Belgica meer 
slagkracht en ruimte. 

Maar laat het duidelijk zijn: N-VA heeft 
een duidelijke visie op onze stad en 
met het huidig stadsbestuur gaan we 
die broodnodige projecten realiseren!

Samen maken we 
verder werk van een 
sterker Dendermonde!

Wouter Rogiers
Voorzitter N-VA 
Dendermonde
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Opening Noordlaan

Actie Jong N-VA Dender
in het station

De Belgica opent weer

Aan tafel in de dorpsrestaurants 
In Oudegem komt er binnenkort een lokaal dienstencentrum 
(LDC). Om de werking van dat LDC op gang te trekken, organiseert 
het gemeentebestuur sinds kort dorpsrestaurants in Oudegem, 
Schoonaarde, Mespelare en Appels. 

De klemtoon ligt er op lekker tafelen en sociaal contact. Daarnaast 
kunt u er ook wekelijks deelnemen aan bewegingsoefeningen en 
vinden er ook computerlessen plaats. “In afwachting van de geplande 
bouwwerken bieden we die activiteiten nu al aan onze inwoners aan. 
Dat wordt duidelijk geapprecieerd”, zegt schepen van Wijk- en Buurt-
werking Tomas Roggeman.

Een open en inclusief Vlaanderen
We zetten in het huis-aan-huisblad graag een bestuurslid in de kijker. Maak dus 
kennis met Mark Schel� out: dertig jaar Grembergenaar, getrouwd en vader van 
twee kinderen.

In zijn professioneel leven is Mark afdelingshoofd in de Europese Commissie
“Mijn afdeling doet de audit en de controle van het coronaherstelplan waarmee 
ongeveer 750 miljard euro in de Europese economie gepompt wordt”, vertelt Mark. 
“We bekijken voornamelijk de correctheid van de betaalaanvragen die de lidstaten 
voorleggen. We testen de antifraude maatregelen en we schrijven aanbevelingen uit 
om die maatregelen te versterken waar nodig.”

Werken is een basisprincipe voor welvaart
Als we hem vragen waarom hij voor de N-VA koos zegt hij: “Ik ben natuurlijk Vlaming, maar wat mij het meeste aantrekt is het      
sociaal-economische programma van de N-VA. Ik vind dat bijdragen aan de gemeenschap door werk of ondernemen een basis-
principe is voor welvaart. Koppel daaraan dan de standpunten van een open en inclusief Vlaanderen en u hebt een totaalplaatje. De 
standpunten inzake onderwijs zijn ook heel degelijk. Vlaanderen staat aan de top wat het onderwijs betreft. De inspanningen die 
onze leerkrachten op alle niveaus leveren zijn bewonderenswaardig.”

Als er in zijn drukke agenda tijd overblijft geniet Mark volop van het leven met zijn familie. Daarnaast sport hij ook graag en staat 
tuinieren hoog op de agenda.

dendermonde@n-va.be

2 Mark 
Schelfhout



Restauratie bareelwachtpost Oeverstraat
Onlangs kende het provinciebestuur een subsidie toe voor de restauratie van de bareelwachtpost in Baasrode. Een stille getuige 
van een vergeten maar nog niet zo lang verdwenen tijd.

Onze Vlaamse geschiedenis toont zich in monumentale gebouwen: kerken en kathedralen, stadhuizen en belforten. Maar onze 
identiteit wordt misschien nog veel sterker bepaald door net heel kleine erfgoedelementen. Minder opvallend maar wel heel tekenend.

Gedeputeerde voor Erfgoed Ann Vervliet: “Vlaanderen is bezaaid met veldkapellen, bakhuizen, fonteinen en roepstenen. We vinden 
ze zo vanzelfsprekend dat ze maar opvallen wanneer ze plots verdwenen zijn. Dan blijkt plots hoe verknocht mensen eraan zijn. En 
dat is logisch want ze maken dat u zich kunt identificeren met een plek. Dat is ook waarom we als provincie net bijzonder inzetten op 
dat klein erfgoed.”

Het overwachterskeetje aan de Oeverstraat in Baasrode is zo’n bijzonder stukje klein en meteen ook zeldzaam erfgoed. 

An Vervliet: “Het gebouw getuigt van een tijd dat overwegen nog met de hand gesloten werden. De wachtpost diende als droog en 
warm onderkomen voor de bareelwachter. Het gebouw is vanzelfsprekend al jaren niet meer in gebruik en vandaag een zeldzaamheid 
geworden in onze provincie. Om het te redden van verval wil de vzw Stoomtrein Dendermonde-Puurs het gebouw nu opnieuw 
wind- en waterdicht maken. Later wordt het ook toegankelijk voor bezoekers. Dat initiatief ondersteunen wij graag.”

De werken aan de bareelwachtpost worden geraamd op vijftienduizend euro. Daarvan neemt het provinciebestuur ongeveer een 
derde voor haar rekening.

De Belgica is terug open
Op 15 december opende de Belgica opnieuw haar 
deuren. Het cultuurhuis vormt de thuisbasis voor 
iedereen die cultuur wil beleven in Dendermonde. 
U vindt er vanaf het voorjaar ook het cultuurloket. 

Samen met de totaalrenovatie van het Huis van 
Winckel herwaarderen we het pand. We geven het 
een duurzame herbestemming als uitbreiding van 
het aangrenzende cultuurcentrum. Zo creëren 
we een dynamische en levendige cultuursite in de 
Kerkstraat. De heropening van de volledige site, met 
terras en tuinrenovatie, is voorzien voor begin juni. 

Ga alvast eens kijken op de website voor het 
programma van komend jaar. Kom maar af! 

Digitale vaardigheden dankzij Digibanken
De N-VA wil zoveel mogelijk inwoners meekrijgen op de kar van de digitalisering. 
Dankzij een Vlaamse subsidie en het initiatief van onze bibliotheek en Dijk92 zal de 
stad Dendermonde binnenkort computers ter beschikking stellen en computerlessen 
aanbieden aan kwetsbare personen. Dat alles kadert in het project van Digibanken. 

“Het is belangrijk dat u over digitale vaardig-
heden beschikt. Enkel zo benut u al uw kan-
sen in het dagelijks leven en ook bijvoorbeeld 
in de zoektocht naar een nieuwe job”, zeggen 
schepen van Sociale Zaken Tomas Roggeman 
en schepen van Cultuur Els Verwaeren.

        de UiTPAS vijf jaar bestaat in Dendermonde?

        op initiatief van schepen van Ruimtelijke 
Ordening Marius Meremans Rooland 
(Sint-Gillis) een woonerf wordt?

        N-VA-gemeenteraadslid Patrick Van 
Campenhout ervoor zorgde dat de 
verkeersborden in de Weidestraat en 
Volkswelzijnsstraat werden aangepast?

        DIJK92 500.000 euro subsidie krijgt voor het 
project e-inclusie=individueel internet 
(toegang en opleiding)?

        er een nieuwe fietsbrug komt aan het sas in 
Oudegem-Denderbelle?

Wist u 
dat?

www.n-va.be/dendermonde
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FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling
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Evolutie Vlaamse begroting


